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Van Ticaret Ve Sannyi Odası lar.ıiındın İraıı ilc ilişkilcıin değcrlendirilme!i ve ilbirliği olnnaklarınün nntırılmas|na yönclik iş gczisi düzenlendi.Uru_
miye şehrindc üst düley |)rolokol ıarafından karşılanan Van Tso heyeti, oldukça önemli görüşnreler 8crçekleştirdi. Urumiyc Ticarct sanayi Tarlm
ve Madencilik O(ln§ıı)dn kDlantı yapıld|. Toplantıya, Türkiye Başkonsolosu Mehmet Bulut, Urunriyc Vali Yardımcıs|, Urumiye Ticaret 5anayi Tarım
ve Madencilik Odası 13aşkanı Kiyanıarz Kcyhanfar, Kuıum Müdü.leri, gümrüklc.den soıumlu Ulaştırma Müdürü ve çok sayıda meclis üyesi katıIdı
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2 rVAN TicARET VE sANAYi oDAsl AYLlK YAYlNl,

vAN T§o'DAN inış,A çIKARMj

Van Ticaret ve Sanayi Odası tarafından

İran ile iIişkilerin değerlendirilmesi ve

işbirliği olanak|arının arttırılmasına ytı-

nelik iş gezisi düzenlendi,

Toplantıda söz alan Van TSO Yönetim

Kurulu Başkanı NecdetTakva, iki kom-

şu ülke vatandaşlarının el birliği ile

mevcut sorunların çözümü konusunda

sağlıklı adımlar atmalı. İki komşu şehrin

olan iki önemli şehirdir, Her iki

yetkililerinin bu konuda eIlerini

altına koymaları gerekir" dedi,

vatandaş|arı birbirleriyle sağlıklı zemin-

lerde tiİaret yapmak istiyor, Bizlerde

tüccar ve tacirlerimize sağlıklı ve güzel

imkAnlarda ticaret yapmalarını sağla-

Takva, Türkiye tarafı olarak yeni (

rük binasının inşaatına başlamış bı

maktayız. Sizin de artık ivedilikle

atmanız gerekiyor. Bizim, sizinle

şüncemiz, duygularımız, istekle

aslında aynı. Birbirimizi çok iyi aı

ruz. Çünkü kültürlerimiz bir birin,

yakın dedi.

[]marım hükümetler nezdinde atı

adımlarla karşılıklı fayda sağlanır,

Takva, Van TSO heyetini, en üst s(

de ve en güzel şekilde ağırlayan U

ye Sanayi Odası Yönetimine ve l<

yetkililerine teşekkür etti, Urumi,

yeti de ziyaretten duyduğu men

yetlerini dile getirerek, her türlü

ğine hazır olduklarını belirttiler,

Van TSO'yu çok tınemsediklerini
yen Urumiye Ticaret Sanayi Oda

kilileri, Başkan Takva'nın söyler

çok anlamalı bulduklarını ve iki

|ehrin olmazsa olmazlarından ol

nır kapılarının iyileştirilmesi ve l"

lü işbirliği için ne gerekirse ya

hazır o|duklarını ifade ettiler, kt

olarak birçok konu üzerinde aı

sağlandı ve karşılıklı bazı önemli

bakatlara varıldı.
imtivaz sahibi

Van İicaret ve sanayi odası Yönetim Kurulu Adlna

Nsdd TAKVA

Yav|n Kurulu

faruk BiNER, Ömef ıNANÇ, Murat 8EYAZ,

su*"t iıtıı, N-"n SARANsEL, Hü*yin ABİ,

German PULAT, Ayşe8ül AKMAN, M€hmet Reşil AŞAN

z,ıJİİ'n^, İı,."İrüE-N, onu, DACıEKiN, cumali üLcEN,
-*'""İ.rİİşur, 

^şullah 
t5MERAy, MesutTuNçDEMiR

iletisim

İ§kele caddği No: 5l vAN

Tel: (0432) 2lo oo 55 - Faks: (0432) 216 44 E8

e-p6ta: vanğ@vanb,o,t,t

Urumiye şehrinde üst düzey protokol

tarafından karşılanan Van TSO heyeti,

oldukça önemli görüşmeler gerçekleş-

tirdi. Urumiye Ticaret Sanayi Tarım ve

Madencilik Odasında toplantı yapıldı,

Toolantıya, Türkiye Başkonsolosu Meh-

."t Brlr', Urumiye Vali Yardımcısı, U-

rumiye Ticaret Sanayi Tarım ve Maden-

cilik Odası Başkanı Kiyamarz Keyhan-

far, Kurum Müdürleri, gümrüklerden

sorumlu Ulaştırma Müdürü ve çok sayı-

da meclis üyesi katıldı,

Türkiye tarafından ise Van Ticaret ve

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı

Necdet Takva, Başkale TSO temsilcisi,

isadamları ve Van TSO Meclis üye|eri

iİe odaya bağlı bazı üyeler katıldı,Çok

olumlu geçen görüşmelerde, özellikle

sınır kapılarının modernizasyonu, Esen-

ılerc S,ertı Cuınıük Kaıısının 3ünün

mak için zemin oluşturmak zorunda-

yız. Urumiye ve Van şehirleri birbirle-

riyle çok iyi anlaşan kadim dostlukları

BüLTE

Necdet TAKVA

Artlk eündmüzde kentinlzin yalnızca sanayi kenti olması

,"r, İrrir. kentı olması yeterli 8elmemektedir, Muılak

,rr*l" İ"rl y"r"tranız 8erekmektedir, Bu fark da kentini-

.İ" İr",u.,, p-"rlanm"as, u" insanların ilgisini çekecek

ll.'l"İİ"İ"ri" v"p,l.ası ile yaratılabilir, örneğin Ulkemizi

,İr"r", 
"a""'Uİ, 

lapon turisti siz teknolojik bir etkinlige

,J"l""al*"rrlnlİ ilgisini çekmez çünkü kendi ülkesin-

;; l;", ;;,* yaşıyo-r, ttrkiye gibi ülkelere geldiğinde

tarihi yerleri gezmek, doğayı yaşamak ister, Aynl şeklloe

İ,"" lll". C"umhuriyetiİden üİkemize ve dolayısı ile

İİ*i^ g"l"^ turistlerin burada nasıl bir tatil geçirmek

İrİ"a,1.1"İi konusunda iyi bir strateji geliştirmemiz lazım,

ilimiz belki sanayinin yoğun olduğu bir şehir olmayabılır,

"."İrrir.in 
geİiştigi, sınır kenti olması nedeni ile ticare-

ıln e"ll§tiğl, .Jgrrİi y"p,,, itibari ile hayvancılığın yoğun

bir İekiİde yapıldığı bir kent olabilir,

Deorem sonrası oluşan ekonomik darboğaz 2014 yılında

;l'kİ;;;; ,.ist auzeve çıkıı, Bu darboğazdan kurıulmak

'".i"' 
t*o*lrln tlnceİlkle kendi olanaklarımız ile farklı

a'^İn.rlr, yapmamız gerekmektedir, t 5 Mart -5 Nisan

İ*ll]l"l 
"*r,"a" 

yrpr*g,.,, alışveriş günleri ile ilimiz-

J" bl, f"rtlr"l havası oluşturmak ve o dönemde Nevroz

a.l"r,, l" ilimizi ziyaret eden İranlı turistIer başta olmak

;;;;;.";;" il ve ilçeİerden gelecek insanların kentimizde

"l,sveris 
vapmalarını sağlamalı bunun için uygun ortam-

lrİv"r"''.rl,v,r. Celen misafirlerimizin salt alışveriş için

;k;;;; geİmediklerini aynı zamanda tatil amacı ile

trr"au l,]lrnar1.|arını unutmadan onlara karşı tüm

]Jl*ı"rı-'.a" 
"n 

iyi şekilde hizmet etmeli ve tatilIerinin

';İ 
;;;rl konrsrnda herkes üzerine düşen görevi

.İ,",İl],Jr. aorl*e bir yandan kent ekonomisine katk|

İrl"rl"" JlE"r rr"dan ilimize gelen turistlerin, ziyaretçi-

İ",in iyi .arİan geçirmelerini sağlamış olacağız,

VAN sHoPPlNG FEST /
VAN ALışvERİş FEsTivALı...
Bütün sehirler artık kendi ekonomilerini geliştirme konu-

","a, iiaai faaliyet ve rekabet içine 8irmişlerdir, Kentin

ekonomik ,e sosyal yapısına, coğrafi konumuna..göre

,İr","iil", belirlenerek kent ekonomisinin ge|iştirilmesi

için fogun bir çaba göstermektedirler,

Bu festival ile yukanda Japon turistlerden örneğ'ni verdi-

uİ.i, nİnİ irun ," diğer komşu ülkelerden gelecek tuıist-

İ",İ^ t"rr*"İ"il y"p-.. ,,"İ, ile geldiklerini ve tatilleri-

"-i"'a"l, 
İ.l, geçmesi gereğinden harekelle hepimiz,

l,rrr.lrn.,r, oİelİerimiz, restaurantlarımIz, mağzaları-

.,),'".""İ"İ"rlrl, ve tüm halkımız bu anlayış ve bilinç

ile hareket etmeliyiz.

Bu vesile ile 15 Mart 5 Nisan tarihlerinde yapacağlmız

;;;İ,rr;;t, Cunleri e*inliğimiz boyunca; tüm haIkı-

;;;';;;;; misafirleriiıiz bir yandan konserler,

*tlrt"riLr, ,or"l ,towları vb, etkinlikler ile keyifli zaman

!".İrİrl."" diğer yandan mağazalarımızın yapacağı

İ;jİ;;;;; llu 3İş,",işle,in yapma imkönına kavuşacak-

İ"rj,r.' H"pİ"lrİ nİ, etkinlige'katk, sunamaya davet ediyo-

rum

Ilmuvorum ki esnaflmız, tüccarımlz ve halkımız ile

birli(e keyifli ve bol kazançlı bir dönemi yaşarız,

5aygılarımla
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l-."T---- -/ EK)BüLTEN rVAN TicARET VE sANAYi oDAsl AYtlK YAYlNl.

Van Ticaret ve Sanayi Odası tarafından Ankara'da açılan Mer-
kez Destek ofisi için tanıtım kokeyli düzenlendi. Ankara Cer-
Modern de yapılan tanıtım kokteyline Türkiye Odalar ve Borsa-
lar Birliği Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, Van Millewekilleri Mus-
tafa Bilici ve 8urhan Kayatürk, 23.Dönem Van Milletvekilleri
Kayhan Türkmenoğlu ve Kerem Altun, Van TSO Meclis 8aşka-
nı Hüseyin Cüneş, KOSCEB Van Böl8e Müdürü Bilal Emre Yö-
rük,, Van TSO Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri, Por-
tekiz, İran, İtalya Elçilikleri Misyon Temsilcileri, VADSİAD Baş-
kanı Suat Çiftçi, Erciş TSO Başkanı İzzet Yağar, Cümrük Ticaret
işletmeleri A.§. Cenel Müdürü Arif Parmaksız, Ankara Erciş
Birlik Dayanışma Derneği Başkanı Zafer İzgi, Ankara Van Da-
yanışma Derneği Başkanı İdris Orıakaya, Ankara'daki Vanlı
işadamlan ve bürokratlar katıldı.

Tanıtım kokteylinde konuşan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcık-
lıoğlu, Van TSO'yu bu vizyon içeren çalışmasından ötürü teb-
rik ederek, Van'ün tarihi ve kültürüyle Türkiye'nin en önemli

şehirlerinden birisi olduğunu vurguladı.
Van TSO öncülüğünde geçtiğimiz yıl gerçekleştirilen dünyanın
en kalabalık kahvaltısı etkinliğini ve rekorunu hatrlatan Hisar-
cıktıoğlu, "Van bir projeye sahip çıktığında neler yapabildiğini

8östermiştir" dedi.

Van TSO'nun akredite olarak 5 yıldızlı oda ünvanı aldığını ifa-
de eden Hisarcıklıoğlu, bu 5 yıldızın, tıpkı otellerde olduğu gi-

bi bir kalite 8öster8esi o|duğunu belirtti. TOBB Başkanı Hisar-

HisarcıkIıoğlu,
zvan blr -\t

proieye
sahİp

ç,ktlğ,nda
neIer

yapabildİğini
göstermİştir"

dedi.

cıklıoğlu, Paris, Londra ya da Berlin Ticaret Odası'nda üyeler
hangi kalitede hizmet alıyorsa Vanlıların da odalarında o kali-
tede hizmet aldığını kaydetti.

Birlik ve beraberliğin önemi üzerinde de duran Hisarcıklıoğlu,
TOBB olarak Van'a ikinci okul olarak bir Fen Lisesi yapma dü-

şüncesinde olduklarını dile getirdi.

ıkinci hedef İstanbul ofisi
Van TSO Başkanı Necdet Takva ise tüm katılımcılara ve Hisar-

cıklıoğlu'na teşekkür ederken merkez noktalarda temasl:
lamak için Ankara'da ofis açtıklarını anlattı. Takva, Anka
ardından İstanbul'da da bir ofis açmak istediklerini bildir

Van Ticaret ve Sanayi Odası olarak Van'ın tanıtımı konu
her türlü çalışmayı yaptıklarını belinen Van TSO Yöneti|
rulu Başkanı Necdet Takva; "Van Ticaret ve Sanayi Odas
dolu'nun en doğusunda bulunması hasebiyle merkezi dü
etkin temsiliyetini sağlamak, üyelerinin ihtiyaçlarına cer
labilmek ve Van'ın tanıt|mına katkı sağlamak amacıyla
ra'da bir inibat ofisi oluşturduk." Dedi. Takva konuşm
devamında şunları belirtti;"Van TSO'nun bu tür faaliye
umuyorum ki iş adamlarımızın etkin yararlanmasıyla b
İstanbul'da da bir ofis oluşturmak suretiyle üyelerine hizı
ğını genişletmeyi hedefliyoruz." Dedi. Van TSO 8aşkanı
det Takva konuşmasının devamında ayrıca, Ekonomi Ba

ğı'na bölgesel ticareti geliştirmek için Kuzey lrak Kürdista
gesine bir ticaret merkezi oluşturmak gibi bir çaba içinı
duklarını da beyan etti.

Van TSO Ankaıa Ofisi'nin hizmet kapsarnı

Yaklaşık 10 ay önce faaliyete geçen ofisin Koordinatörli
Tolga Yüksel yapıyor. Van TSO Ankara Merkezi Destel

Şimdiye kadar l1 Ülkenin Ticaret Müsteşar|ıklarıyla topl:
gerçekleştirdi. Ayrıca Üyeler bu ofis aracılığıyla, Ankara't
retsiz olarak kullanabileceği ça|ışma ofisleri ve toplantı s

gibi ihtiyaçlarını da karşılayabilecekler.

I7AN E.I§/ITT FI,ARINDAYD
Dünyanın en büyük turizm seyahat fuarla-
rından biri olan EMİTT Turizm Fuarı bu yıl-
da Beylikdüzü TÜYAP Fuar merkezinde ka-
pılarını açtı. Turizm sezonu öncesi açılan
iuar yerli ve yabancı binlerce acenta, otel Ve

turizm aktörlerini bir araya 8etiriyor.

Açılışı Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı
Abdurrahman Arıcı tarafından yapılan fuar-

da seyehat acentaları, oteller, turizm tesisle-
ri, illerin tanıtım standlarının yanı sıra, Dün-
yadan turizm elçilerinin ziyaret ettiği fuar
bu nedenle oldukça önemli.

Van Valiliği, Van Büyükşehir Belediyesi,
Van Ticaret ve Sanayi Odası i|e Van'da bu-
lunan otel, seyehat acentaları, halı ve kilim
mağazaları, gümüş işletmeleri, kahvaltı sa-

lonlarının katılımıyla oluşturulan Van Stan-

dı fuaıın ilk gününden itibaren büyük ilgi
gordu. Özellikle Van kahvaltısı ziyaretçıle-
rin akınına uğradı.

Fuarın ilk 8ününde Van standını ziyarel e-

den konukları Van Valisi Aydın Nezih Do-

ğan, Van TSO Başkanı Necdet Takva, Van
8üyükşehir Belediyesi Cenel Sekreter Yar
.].-,.,_, C,..r r].l, ,,/--. || v:,l,:,...., 1..-:---

kültür ve Turizm Bakanı Abdurrahmaı
cı, İstanbul 8üyükşehir Belediye Ba

Kadir Topbaş'ın yanı sıra Mersin, Mt
tanbul, Erzurum, Kırıkkale ve Siirt V,

ile Mardin Büyükşehir Belediye Başkar
met Türk ve Ağrı Belediye Başkanı Sır
kık Van standını ziyaret etti.
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4 .VAN TicARET VE sANAYi oD^sl AYLlK YAYlN|ı

2005-2013 yılları arasında odamızda meclis baş-

kan|ığı yapmış olan Sayln "Ata ALTAY" ile bir ara-
ya geldik. Kendisine verdiği samimi cevaplaıdan
dolayı teşekkür ederiz.

§ayın başkan kendinizden kıgca bahseder misi,
nizl
l956 Van doğumluyum. ilk orta ve lise eğitimini
Van'da tamamladım. '|980 istanbul üniVersitesi Bi-
yoloii bölümü mezunuyum. l 982-83 yıllarında 5u-

udi Arabistan'da bir inşaat firmasInın beton labora,
tuarında çal|ştım. Daha sonra kısa dönem askerlik
yapmak için yurda döndüm. tvliyim ve iki çrcu-
ğum var. Biri 8eçen fne üniversiteyi bitirdi diğeri

ise hala okuyor.

Siz bir aile şirketi olarak bugünlere geldiniz. Sizce
aile şirketinin avantaiları ve dezavantaiları neleı,
dirI
Aile bireylerinin birbirlerini iyi tanımaları ve olası
problemterin daha kolay çözümlenmesi en büyük
avantajlardan bir tanesidir. Ayrlca herkesin aile bi-

reyi olmaslndan ötürü elindeki gücü sonuna kadar

kullanmasını da avantaj sayabiliriz.

Dezavantailarına gelince, aile şirketleri maalesef

kurumsal bir yapı kazanamayıp profesyonel olarak

çalışamıyor bu yüzden de şirket 8elecek kuşaklara

tam otarak nakledilemiyor. Ülkemize öz8ü bir ek-

siklikle de ortaklık kü|türünün oluşamama5ı bir di-

ğer dezaVantajdır.

Vanln ekonomik duıumu ve ınayi *ktörünün
yapınl durumu haikındaki düşünceleriniz neler-
dir ve ilimiz snayisinin gelişnesi için sizce neleı
yapılması gerekiyor?
Kentin ekonomisi kendi dinamikleriyle gelişti. Ken-

tin ekonomisinin 8elişmesinde devletin katkısı çok
az olmuştur. Bundan dolayl bölge ekonomisi ağlr

8elişmiştir. Ekonomik faaliyetler tar|m ve hayvancF
lıkla gelişmiştir. Bu da sermaye birikiminin yeterli

seviyeye ulaşmamasının nedenlerindendir. Uygu-

lanan yanll§ teşvik tedbirIeri, her böl8ede aynl leş-

vik tedbirinin alınmasl, teşviklerin verimli kullanıl-
masını engelIemiştir. 8ölgesel farklılıklar 8öz önü-

ne alınarak teşvik politikalan 8öz önüne alınsaydı
cazibe merkezi olan Van'ın ekonomisi çok daha

iyi bir hil alırdı. Deprem sonrası ekonomi durağan

bir hale gelmiştir. Deprem 9nra5| yeni bir imar ge-

reği onaya çıkm|ştır. Bakanlıkça yapılan imar saha

çallşması 8öz önüne alınmadan baştan savma ya-

pılmıştır. Bu imara itirazlar çok fazla olduğu için i-

mar durdurulmuş ve ekonominin lokomotifi olan
iniaat sektörü de zor durumda kalmlştır. ildeki 5a-

nayileşmenin temeli olan inşaat imalaİ sanayisine

yönelik sanayi tesislerimiz de zor durumda kalmış-

tır. Bu konuda siyasi iktidan temsil eden parlamen-

terlerimiz de imarın olumlu çıkması konusunda ye-

tersiz kalmışlardır. Talep ve şikayetleri dikkate al-

mamışIardır. ildeki sanayi rektörünün tarım ve

hayvancılığa dayalı olması gerekir. Ve buna dayalı

il şartları göz önüne allnarak teşviklerin Verilmesi

gerekir. Bu teşviklerin hazırlanmasında Ticaret ve

Sanayi Odaları'nın da teşvik verilecek firmaların

dosyalarının incelenmesinde söz ve referans sahibi
olmaları önem arz eder. Çünkü Ankara'da hazırla-
nan teşvikter bazen bölge şartlarına uymamahadır.
Teşvik çıktığında da istenilen teminatlar yatırımcıyı

zora sokmaktadır. ŞOyle ki ipotekler gerçek değeri-

ni yans|tmamaktadır. Ticaret ve Sanayi Odaları'nın
kefaleti de önemli olmalıdır. Sanayinin gelişmeme,

sindeki sıkıntılardan biri de enerjidir. Yatırımcıya
yatınmla i|8ili teşvikler verildiğinde işletme kredisi

de verilmelidir.

§izce liilgemiz için hangi snayi ve yatırımlar uy-

gundur ve bu yatııımcılaı hangi tüı mıunlarla kar,

şılaşbilirler?
ilimize yatlrlm yapılabilmesi için ulaşımın çok iyi
olması gerekir. Van'da bu konuda çok ciddi bir u-

taşım sorunu var. Van'ın ulaşlm sorunu kentin 8e_

lişmesinin önündeki en büyükengeldir. oysaçev-
re yolu için Van'da uygulanan 18. Madde insanı-

mlzı mağdur etmekten başka bir işe yaramamıştlr.

l8. Madde uygulandığı için istimlAk bedeli öden-

memiştir. Diyarbakır, Şanlıurfa, Kınkkale gibi iller
de çevre yolu için istimlAk bedeli iıdenmiş, insan-

lar mağdur edilmemiştir. Bu oiumsuzluktan dolayı

çevre yolu hukuki bir sürece taş|nmıştır. Bu neden-

le uzunca bir süre gerçekleşmesi zor bir hal alacak-

tır. Bu da şehri olUmsuz etkilemektedir.

İldeki sanayinin gelişebilmesi için tarım ve hayvan-

cılığa da gereken önem verilmelidir. Ceçmişten
beri buradaki insanlar bu iş kollan ile Van'| ön pla-

na çıkarmış ve halk ciddi oranda yeterliIiğe sahip

olmakla beraber bu alanda ürünlerini dışarıya ih-

raç etmiştir. Fakat son dönemlerde yetersiz hale

8elmiştir. Bir diğer önemli sektör ise turizmdir. Bu

İonuda Van Urartu gibi büyük bir medeniyete baş-

kentlik yapmış kadim bir şehirdir. Şehrin her yerin-

de tarih yatmahadır. Bu *ktörü canlandırdığımız-
da özellikle istihdam açısından ciddi farklar oluşa-

caktır. Zaten doğasl 8ereği dört mevsim turizme a-

çık olan ilimizde Su sporları, kayak trekking, doğa

sporlan, dağcılık vb. aktiviteler rahatlıkla yapılabil-

mektedir. cerekli alt yapı|arı oIuşturarak yeterli de-

recede reklam yapılırsa Van turizm şehri haline ge-

lecektir.

Yılların mayicisi olarak genç girişimcilere neleı
söylemek isteniniz? Tawiye|eriniz nelerdirl
Her şeyden önce şhirlerine sahip çıkmalılar. Ya_

pacakları projeler hakkında yeterli dlzeyde fizibi_

lite çalışmalan yaparak, gerekirse profesyonel da-

nışmanlık ve destek alarak, ilin ihtiyaç duyduğu iş

kollarını belirleyerek hareket etmeliler. Zaten

gençIerin dinamizmi ve başarma azmi onları iste-

dikIeri yerlere taşıyacaktır. Bunun için sadece sa-

bırlı olmalı ve yere sağlam basan adımlar atmaltlar.

Kısa süreli başarıları bırakıp uzun vadeli planlarla

kendilerine, ailelerine ve şehre yararlı insanlar ol-

malıdırlar.

ğu'da olması dolayısıyla,komşu ülkeler|e t

kıntılar yaşanmakadır. Orneğin; Ermenist,

nomik olarak çok zor durumda olmasına

6eçmişe dayalı hesaplaşmalardan dolayı sıl

şamaktayız. Bir diğer ülke olan lran ise; y

beridir en fula l0 km olan bozuk yolu ha

mayIp transit araç gidiş gelişleri zorlaştırm

Bu gibi siyasi nedenler sıntr ticaretinin 8eli
engellemehedir. Gönül isteıdi ki despot y
lerle komşu olmaktansa, biz de Avrupa üll

komşu olsaydık ve onların demokrasi anla1
nasiplenseydik. Aslında bölgeye bakıldığ
zellikle ithalat ve ihracat üzerinde ticaıet
nın rolü çok faladır. Bizim odamız da üze

şen 8örevi fazlasıyla yerine 8etiriyor fakaı
yapanlar buna çok etki ediyor. Oysaki ilimi
likle ithalat ve ihracatta pozitif ayrımcılık y:

gerekiyor. Böylece kent yeterli sermayey(

dünya tıcaretine açılacaktr.

Sizce hükiimetin uyguladığı teşvik uygul
Va ekonomisinin daha hızh, istikıarlı ve s

lebilir gelişmsi açısından yeteıli midir?
Öncelikle söylemek isterim ki uy8ulanan te

litikaIannda ciddi problemler var. 8unun st

çlkarılan teşvik politikalarının b<ılgeyi tar

bürokratların direk merkezden yaptığı uyl

tardır, Bu yüzden ilimiz bu uygulamalarda
lanamamaktadlr. Bizden istenen ciddi te|

sonrasında bu teşvikler atıl durumda kalr
Özellikle bankalann anlaşılamaz tutumla

sında ticari kredilerde de aynı sıkıntıyı yaş

yız, Bunun önüne 8eçebilmek için siyasi ot

biraz daha yapıcı poliüikalar üretmesi 8ert
neğin tarımsal amaçlı verilen teşvikler den,

son derece uzak olduğu için kötü amaçlı kt

lar çok fazlalaştı. Denetim mekanizmas| 8(
üretim amaçlı çekilen kredileri destekleyer
amaçlı kullananların önünü kesmelidir. 8ö
retim fazlalaşır ve dışa bağımlılık her get

daha az bir hal alır. Eğer söz konusu denet

kezden yapılamıyorsa illerin Ticaret Odali
konuda yaptınm ve denetim mekanizması ,

lebilir. Böylee bölgeyi bilen birileri s<iz

teşviklerin doğru ellere ulaşmasını kolayla;

§on olarak eklemek istediğiniz hususlar va

Benim devletten ve hükümetten beklenti

terkinlerinin bir an önce hayata geçirilmes

konusu terkin her yerde eşit şekilde uygu

dır. Bunun bir lütuftan ziyade bir zorunlulı

ğunun farkına varılması gerekmektedir. Ay
len imarın iyileştirilmesi, ticari alanların gt

mesi, ithalat ve ihracattın canlandırılm:
primlerinde teşvik uygulamasının artırilma

rem sonrası yapılan TOKİ konutlan (TOK

8ereği imardan, ydpı denetiminden, resim

rından, inşaat ver8ilerinden muaf olmasına
arazilerine yapılmasına rağmen) halkımız
macı güdülmeden verilmesi gerekir. TOKİ
rından alınacak paralar kentin ekonomis
sokacaktır. Sosyal devlet olmanın gereği yt

tirilmeli ve halka ücretsiz veriImelidir.

lenmiş, turizm seyahat
ları, otel işletmecileri
ran-kahvaltı salonu ve
işletmecileri ile ayrı a1

raya gelinerek sektör
lendirme İoplantılarl
lenmiştir.

Van TSO Meclis Başkanlığ Yapmış,
Sanayici-İş Adamı Ata ALTAY

iıimizde Dış Ticaıet Fmliyetlerinin artması için
öncelikli olaıak yapılmsı gerekenler nelerdiı?
Sınır kapılarının açılması ve hatta sayılarının artırıI-

ması, bölgeye avantaj sağlayacak özel ithalat ihra-

cat koşullarının sağlanması Ve sInIr ticaretinin çok
daha kapsamlı olması gerekmektedir. Özellikle a-

karyaküt ticaretinin serbest şekilde yapılması gere-

kir çlnkti şehirdeki sermaye birikiminin asıl nedeni

budur. Bunun dışında daha önce Van Ticaret ve

Sanayi Odası'nın da girişimlerde bulunduğu rer-

best bölge anlaşması yapılıp vergilerin ya dlişürtil-

mesi ya da tamamen kald|rllması şehri ve bölgeyi

ciddi oranda kalkındıracaktır. ilimizin ortado-

vAN Tso MEstEK KoM ilTELERİNi
konaklama

ı.0,

TANll{ALl:,
Grubu

tesi
Konaklama Restoran ve Tu-
rizm Hizmetleri Crubu; Otel-
ler, restoranlar, tur rehberleri,
turizm acentalarl başta olmak
üzere turizm alanında faali-
yette bulunanlarl kapsamakta-
dır.

Komite 7 üye ile temsil ediI-

mektedir. Bu üyelerin üçü
VANTSO M«lisinde yer al-
makadır. Ayrıca 'lO. Meslek
Crubunda 21 3'ü faal olmak ü-

zere 236 oda üyesi bulunmak-
tadır.

Meslek Komitesi 20]3 Hazi-
ran ayı itibariyle her ay düzen-
li toplanarak 'l8 toplant| 8er-

çekleştarmiştir. Bu toplantılar-
^ir_n^-^ -l,-^l.L

gerekli 8irişimlerde bulunul-
muştur.

Van'a ek uçuşlar düzenlenme-
si, Toprakkale'nin tuİizme a-

çılması, kayıt dışı acentaların
önüne geçilmesi, kentin mar-

ka değerlerinin araşt|rılması,
kaldınm işgali ve kent trafiği

ile il8ili düzenlemeler yapıl-
masl başta olmak üzere birçok
konu ile ilgili Büyükşehir Be-
lediyesi, il Kültür ve Turizm
Mğdürlüğü, TÜRsAB, Halk E-

ğitim Merkezi ve havayolu şir-
ketleri ile yazışmalar gerçek-
leşmiştir.

Ayrıca Meslek Komite Üyeleri
taraflndan sektörle iltili 50'ye
.,.L.., {,._.,, -..,ilt ^,,., 

H6l;.

9. Meslek Komite Üye
Ömer iNANÇ (Yönetil
lu Üyesi), Murat BEY
netim Kurulu Üyesi)
KONAK (Meclis Üyt
run TüRKOĞLU (Me|

mite Başkanı), Fatih
(Meslek Komite Başk
dımcısı), Aygün ERTAI

te Üyesi), Engin HAN
Üyesi)
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GENç cinişiıııciırnog YENI DONEM
Van Ticaret ve Sanayi Odası Kmrdınatorlu-
ğünde, Van Ticaret Borsast ve Erciş Ticaret Ve
Sanayi Odası temsilcilerinin katılımıyla 66 u-
yeden oluşan Van Cenç Girişimciler Kurulu
seçımleri yapıldı.

Seçımler sonucunda; Van İl Cenç Cirişımciler
Yonetim Kurulu Başkanlığına Eren Corsel
CORMLN, Başkan Yardımcılığına ıse Necip
otlAs ve M.seyhan DEM|R reçildi. ll lcra
Komitesl uyellğine ise, Umuı BFYAZAĞAÇ,
Serdaı tl HAN, Adnan IRTURK, Eda ARS| AN-
TosUN, Mete KARAM, oğuz YÖRÜK, Emrah
TOPRAK, Harun SUER, Zana ABl, Habib CA-
Roz, Mehmet CANPoLAT ve Abuzer ALT|N
seçi ldiler.

Cenç Girişimciler Yonetim Kurulu Başkanı
Fren Corsel GORMEN ile yenı yonetimi ve te-
lecek ile ilgili planIamalarını konuştuk.

Genç Girişimciler Kuıu|unda Yeni Dönemde
Yeni Çalışma Sitemi...
Cenç Cırişimcıler Yönetım Kurulu Başkanı
tren Corsel GORMEN; Yenı donemde arka-
daşlarlmızın tamamlnln enerjilerinden yarar-
ianma gibi bir hedefimiz var. Van Ticaret ve
Sanayi Odası, Erciş Ticaret ve Sanayi Odası ile
Van Ticaret Borsasından üyelikleri yapılan ar-
kadaşlarlmızın tamamı bu kentin ekonomısin-
de yer alan arkadaşlarımızdır. Hepsi son dere-
ce donanımlı ve yetenekli insanlar, bu yete-
nekleri kullanma ve enerjilerini kentin ekono-
mik ve sosyal yapısına katkı sunma konusunda
bazı çalışmalar yaptık. Bu çalışmalarda daha
fazla arkadaşımızın görev alması için 6 yeni
kurul oluşturduk. Kurullarda görev alacak ar-
kadallarımız yapacağımız tüm çalışma|arın alt
yapısını hazırlayacak ve yeni fikirlerin hayata
geçmesine katkı sunacaklardır,

Kent Ekonomisinde Gençlerin Önemi...
llimız Turkıye'nin en genç nütusuna sahip
ikincj il konumundadır. Bu dinamik potansiyel
görmezden gelınemez. Yarının iş adamlarını,
sil,asetçilerını, akademisyenlerini bu gunden
yetiştlrmek toplumumuzun geleceği açısından
onemlidir. Bizler bu anlayışı benimseyerek ça-
lışmalarımızı sürdurmek istiyoruz.

Cenç Girişimciler Kurulu Çalışma Takvimi...
201 5 yılında kentin ekonomik ve sosyal sorun-
larının çözumü ve özellikle genç girişimcilerin
ticari hayatlar|nda önlerini açmak amacı ile bir
takım çalışmatar yapmayı hedefliyoruz. Bunun
içın bir icraal takvimi oluşturduk, Cirişımcilik

x

eğittmleri, mesleki eğitim kurslarının duzen-
lenmesi, engelli arkadaşlarımızın sosyal ve
ekonomik hayatta yapma},I planladıklan fikir
lerın hayata geçirilmesi gibi konularda kendı-
lenne destek sunacağız, Yine Büyukşehir Bele-
diyemız ıle goruşerek belirlenecek parkın en-
gelli vatandaşlarımızın yararlanabileceği şekil-
de dizayn edilmesini planlıyoıuz, genç arka-
daşlarımızın vızyonlarına katkı sunmak amacı
ile yazar, iş adamı ve akadenıisyenlerin katıla-
cakları seminer, eğıtim vb etkinlikler yine bu
yıl ki çalışma planlarımız arasında yer almak-
tadlr.

Van Shopping Fste Destek...
Van'da ilk defa 1 5 Mart 5 Nisan 20l 5 Tarihleıi
arasında düzenlenecek olan 5hopping Fest
projesi ile kendilerine buyuk görevler düşluğu-
nu belj(en GORMEN, ilimizde devam eden
ekonomik durgunluğa kısmen de olsa katkı su-
nacak ve kent ekonomisinde canlılık yaratacak
o|an bu proienin alt yapısının oluşturulması
başta olmak üzere her aşamasında gençler adı-
na sorumluluk aImamız gerekmektedir.
Çalıtrmalarımızı il Ceneline Yaymak İstiyo-
lUz..,

Genç Cirişimciler Kurulu Olarak yapacağımız
etkinlik|erimizi ılin tamamına yayma gibi bır
hedefimiz var. Erci§ başta olmak azere diğer il-
çelerimize ulaşmak ve oralarda faaliyetlerımizi
surdürmek ıstiyoruz.

Katkıları ve Güvenleri İçin Oda ve Borea ya
Teşekkür...
6enç 6irişimciIer Yonetim Kurulu Başkanı
Eren Corsel CORMEN, Van Ticaret ve Sanayi
olmak üzere, Erciş Ticaret ve Sanayi Odası ve
Van Ticaret Borsasü Yönetim Kurulu uyelerine
katkıIanndan dolayı tum çalışma arkadaşlarım
adına şükranlarımızı 5unuyorum. lnanıyorum
ki arkadaşlarım ile birlikte bizlere olan güven-
lerini boşa çıkarmayacağız,

Van Kadın Cirişimciler Kurulu 25 Aralık
2014 de yapılan seçimlerin ardından ye-
niden oluştu. Van TSO Meclis Üye sayısı
olan 35 üye kadar ıiyeye sahip olan Van
Kadın Cirişimciler Kurulu seçin]leıi iki
yılda bir yapılıyor.

25 Aralık 2014 tarihinde yaptlan seçimle-
rin ardından Van TSO üyesi Semra Oda-
başı başkanlığa seçildi. Van TSO'da yapı-
lan seçimlerde Van Ticaret ve Sanayi O-
dası'ndan ']4, Erciş Ticaret Odasından da
bir üye yönetim kurulunu oluşturdu,

Van Kadın Cirişimciler Kurulu'nda Sem-
ra Odabaşı'nın yanı sıra Esin Akarsu O-
runç, Eda Arslantosun, Harika Doğaç,
Derya Hayva, Özge Burak Değer, Fatma
Dönmez, Birgül Şilenger, Bahar Tur, Se-
rap Kart, Sema Cacim, Yasemin Büyuk-
bay, Müjgan Güneri, Esma Yetkin Tücj ve
Erciş TSO Temsilcisi Berna Deniz Demir-
ci yönetim kurulu üyeliğine seçildi.

Senıra Odabaşı başkanlığındaki Van Ka-
dın Girişimciler Kurulu ilk toplantısını o-
luşturulan 15 kişilik yönetim kurulu üye-

leri ile yaptı. Daha sonra Van Kadın Giri-

şimciler yönetim kurulu tarafından yapı-
lan seçimle Semra Odabaşı'nın yardımcı-
lıklarına Esin Akarsu Orunç, Özge Burak
Değer, Harika Doğaç ve Müjgan Cüneri
seçildi.

Van Kadın Girişimciler İcra Kurulu Başka-
nı Semra Odabaşı seçimlerin ardından
yaptlğl değerlendirmede "Yeni dönemde
van Tso yönetim kurulumuz ile birlikte
aynı amaçlar için çalışmalarımıza devam
edeceğiz. Van'da kadınların daha fazIa e-

konomik hayatın içinde yer almaları için
farklı kurum ve kuruluşlarla projeler geliş-
tirmeyi amaçlıyoruz. Önümüzdeki gün-
|erde Van TSO tarafından Van'da başla-
yacak olan Shopping Fest'e Van Kadın
Cirişimr:iler KuruIu olarak her türlü deste-

ği vereceğiz ve aktif bir şekilde çalışmala-
rın içinde yer alacağız. Van Kadın Giri-
şimciler kurulunda yer alan tüm üyeleri-
mize seçimlere katıldıkları için teşekkur
ediyorum. Yeni dönemde daha aktif bir
kurul olacağımızı söylcyebilirim" ifadesi-
ni kullandı.

ğu Anadolu Kalkınma Ajansı'nın (DAKA) destğiyle Van
m, Sanayi ve Teknoloii İl Miidürlüğü tarafından hazırla-
ı 'Van'ın Sanayi Envanterinin Oluşturulması ve Fizibilite
ı şm ası' kamu oyuyla payl aşıldı

ı Ticaret ve Sanayi Odası (Van TSO) Meclis Salonu'nda
ılan bilgilendirme toplantısı, Van Bilim, Sanayi ve Tek-
]ji il Müdürü Nevzat Cün'ün açılış konuşmasıyla başla-
Daha sonra kürsüye gelen Van Ticaret ve Sanayi Odası
n TSO) Başkanı Necdet Takva, tarihin her döneminde
ı'ın çok önemli bir çekim merkezi olduğunu belirtti. Böl-
inde lider, yöneten ve yönlendiren bir konumda olması-
karşın cumhuriyet tarihi boyunca Van'ın hiçbir zaman
ettiği değeri görmediğini ifade eden Takva, bu sebeple

ı'ın kent kimliğinin oluşmadığını vurguladı. Takva, 'Van
ip olduğu potansiyelleri ile çok önemli bir hayvancılık
,kezidir. Küçükbaş hayvan sayımız ile Türkiye'de birin_
z. Yine turizm varlıklarımız ve değerlerimizle çok ö-
ıli bir destinasyon noktasıyız. Van artık yönetilen, yön-
lirilen bir il olmaktan çıkmış durumda.Bunun için
ı'ın artık kendine ait bir kimliği olmalıdır. Örneğin Cazi-
:p denilince çok önemli bir sanayi kenti aklımıza geli-

Bu nedenle Bilim, Sanayi Ve Teknoloii il Müdürlü-
]ün ortaya koyduğu ve çalışmasını başlattığı Van'ın sa-
i envanterinin oluşturulması çalışması, tüm bu çalışma-
ı dayanağını oluşturacaktır. Bilim, Sanayi ve Teknoloji İl

Jürlüğü'nün kendi faaliyet alanı ile ilgili ortaya çıkardığı
;alışmanın benzerlerini diğer kurumlarda yapmalıdır de-

Sanayi Envanteri'ni hazırlamasının önemine değindi. De-
mirci, 'Bilim, Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü tarafından
yürütü|en 'Van Sanayi Envanteri' çalışmasını DAKA olarak
Doğrudan Faaliyet Programı çerçevesinde destekledik. Bu
proje 3 aylık gibi kısa bir sürede tamamlandı. DAKA olarak
artık kapasitenin artır|lması ve geliştirilmesi, diğer kurumla-
rımızla birlikte Van'ı daha iIeriye taşıyacak bir kapasite olu-
şumuna bulunması gerekir. Bu projenin ilimizde ve bölge-
mizdeki diğer kurumlara da örnek olmasını ve bu tür proje-
lerle ajansımızın kapısını sürekli çalmalarını diliyorum' diye
konuştu.

"vAN çoK FARKı-! BiR KENT"
Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Peyami Bat-
tal da, Bilim, Sanayi ve Teknoloji il ıraıjdtirlılgu tarafından
hazırlanan 'Van Sanayi Envanteri' çalışmasını çok değerli
bulduğunu ifade ederek, 'Çalışmayı incelediğimde, Van bi-
zim ön gördüğümüz gelişmenin çok daha ötesinde hızlı bir
şekilde 3elişiyor. Bana göre tek bir noktaya hedeflenerek
yürütmeye, geliştirmeye çalışırsak, sanki eksik kalırız gibi
geliyor. Marka yapabileceğimiz alanlara yöneielim. Buna
her konuda varız. Olması gerekli olanda bu. Diğer sektörde
hangisini öne çıkarabiIiriz ve Van'ı marka yapabiliriz. Çün-
kü bir alanda marka olursak, orada van kendisini ifade ede-
bilir, ispat edebilir, ifade edebilir, dolayısıyla öne çıkabilir.
Biz tek bir noktada ilerlemek yerine hangi alanlarda güçlü
olarak öne çıkabiliriz. Bütün sektörleri de dikkate alarak yü-
rümemizde yarar var diye düşünüyorum' diye konuştu.

tanık oluyoruz. Bu çalışmaları daha klasik çalışmalardan a-
yıran birkaç faktör var. Bu nedenle bu çalışmanın değerinin
ortaya çıktığını görüyorum dedi. Bu çalışmaların bir başka
yönü ise, daha derinlikli bir analiz sunuyor bizlere. Yani ka-
mu kurumlarının bilhassa Bilim, Sanayi ve TeknoIoji İ| Mtl-
dür|üğümüz gibi buna benzer müdürIüklerle beraber sanayi
ve ticaret odalarımızda da bir yığın brifing dosyalarına, verı-
lere, istatistiklere tanık olabilirsiniz.

Toplantıda ayrıca Van OSB Yönetim Kurulu Başkanı Nec-
meddin Çok'da bir açılış konuşması yaptı. Toplantının so-
nunda ise Bilim, Sanayi ve Tekno|oji il Şube Müdürü Fatih
Karakoç, 'Van Sanayi Envanteri Sonuçları'nın yer aldığı bir
sunum yaptl. YYÜ Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. Mucip Ta-
pan ıse'Kamu-Üniversile-Sanayi İşbirliği' sunumunu yap-
tıktan sonra program sona erdi.

Toplantıya katılan Van Vali Yardımcısı Mehmet Parlak ise,

' 
PRo|E 3 AYtrK Gisi xısn gin SÜREDE TAMAMLANDI" yapılan çalışmayı değerli bulduğunu ifade ederek, Gerek a-

iuAnadoluKalkınmaAjansı(DAKA) Cenel Sekreteri Dr. raştırma merkezlerimizin, gerek kalkınma ajanslarımızın,
n Yaşar Demirci de, Bilim, Sanayi ve Teknolo.ii İl Mti- gerekse klasik anlamda kamu kuruluşlarımızın veya bunla_
üğü'nün 3 ay gibi kısa bir sürede dar bir bütçeyle'Van rın bir araya gelerek koordine ettikleri çalışmalara sıklıkla

Toplantıya kamu kurum amirleri, sanayiciler ve çok sayıda
davetli katıldı.
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cEK)BÜLTE

Venedllrı
Batmadan Görmeniz
Gereken Şehir

Dünta Kültür Mirasl olarak ka-

bu| edileıı vc korunıa altına alr
naıı Vencdik 1 1 B adJcık üzerine

kurulu, adacıkları birbirinden

aylrıp bağliyan t70 kanal ve

4oo koprüdclı oluşmakta. Kanal-

lar şehrin hayat danıarı gibi. Ya-

şamın büyük bif bolümü bu kJ-

n.]tlaİılı üzerınde geçiyoİ. Vene-

dik'in ana caddesi Gfand lGnal

şelıri ikiye bölüyo,. sulartn üze-

rinden yol alırken her iki kıyıdan

yüksel.,n tarih sizi içine alı1,or,

corkemli Kdtedraller, ren8arenk

evler, balkonlardan sarkan be-

80nviller, $laıa açılan sokak ka-

pı|arı ve birı;ok masalsı aryııntı

var bu şehiıde. Venedik tarihi

yaplılarlyla, kana|lan biİleltiren

€ski köprüleİiyle, Murano ada-

sında yapılan renk renk cımlarla

süslenmiş butikleıle, dar dar so-

kaklann aralarında kcşfedeccği-

niz mm ışıklı 3-,l masalı re5to

raotanyla, 8ondoılarda opera ta-

dında söyleren 1arkılarıyla ger-

çekten romantik bir hava yaratr

yor_ Bu sebcpten ve zatelı diinya

genelinde boyle tıir izlcnimi ol-

duğuırdan şehirde çifller çoğun-

lulta. Özellikle biı kalp kınklr

ğıyla g,idiyorsanız, bilkaç 8ün

5onra isyan edebilirsiniz.

ken§ i5e "Dünya'da

ilgılı okucluğunuz hiçlıir

hirde[i n]uhıeşem ve
gorçeğc eşdeğeı

tınıııılıvor. yazarlaıın

ler (lizdiği lehrin
400'|ü ylllara
ırııuıı(le bulundurd
Vı:ııetlik'te ron]antiZm

k.ır rınnıası gereken

bir ıarih ve kültur o|

unutnlamak lazln].

"Kanallar Şehri"
ri", "Sular Şehıi
giIıi tınımlarla anllan

_ a_ -__'c., ',ıl .i +

,,-l,jİa.

a gorülnıesi gereken

AİLEoırİ 1iıpılırıası gereken pek

*
\ltc VJr. Kişiden kiliye
tıklar listesi degişiklık

}l de, herkerin ı

+T İ
E nııddeler şunlardır:_ "=Ç, .iıgı.Lİ,İ . sJn Nlarco Nl(,ydanı'

-

zi san MarcQ) Takıl!
. Çın Kulcsi'nden

ı

İ

*

di 5aİ Mdrco) Venedi

ille!
. i( Çeknıc Kölırüsü

(l(]ı sl)s|)iri) gi)r!

. lJu\uk KJnJ]'da

8(,/ l

The New York Tinıes 8azetesinin
yazarlarından Luigi BJrzini bu

güzeI şehri "şüphesiz insan eliy-

le inşa cdilmiş en 8üzcl şehiı"
oIarak tanımlamış. Char|es Dic_

. Rialto Köprü5ü'nden

. Gondol g,ezisi yap!

ı Şchirden .ıyrılnıadan
t|ra olarak bir nıaske

isc siz.,, keyfinize ve h

nüze kalıyor,.
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inliyatfiffncılat Van TSO'

Çinli Enerji Firması RİSEN Solaı Techno, yere sahiptir,Van TSO olarak ilimiz de yatı- rım yapmak üzere

İogy Proje Yöneticisi Yun lia Yaırrrm rlm yapan her yatlrlmclya destek vermek ü- fizibilite çalışmala-

Dİ,nrş.rn, Ning Li ve Türk - Konseyi zereçalışmaları mız var. kend ilerine de her rı yapıyoruz, 20'|5

Başkan Yardımcısı ve Türk, Çin Ticaıel ve türlü desteği vereceğimizi n bilinmesini isti- Yılında Türkiye ve

Yavuz Onay, Prode- yoruz" dedi. Çin arasında yapı-
Sanayi Odası Başkanı lacak Ticari Anlaş-
sing Firması yönetim kurulu Üyesi Mehmet

Rüştü Karabıyık'tan oluşn Heyet, Van Van özellikle Hayvancılık potansiyeli aç|- malara bu yatırımı

Tso yönetim kurulu Başkanı Necdet Tak, sından oldukça önemli bir konumda oldu- mızı eklemek isti-

va'yı ziyaret elliler. ğunu belirten Takva "2.4 milyon küçükbaş yoruz. Bu konuda

hayvan varlığımızla Türkiye'de birinci sıra- önemli gelişmeler

Van TSO Yönetim Kurulu Başkanı Necdet dayız. Bunun yanı sıra Mera alanları açısın- kaydettik. Van'da

Takva, Van'ın yabancı yatırımcı kabu l etme- dan da oldukça zengin bir potansiyele sahi- güneş enerjisi üze_

hazır olduğunu belirterek "Toplumu muz biz. Topraklarım ız henüz işlenmemiş ve or- rine bir yatırım

da bu değişim dönüşüme hazır. Yabancı ya- ganik tarım için çok elverişli. Ayrıca Ataları- planlamamız var

Yang

Çin iş

ye

tlrlmcllar için Van bölgede en cazip illerden mız Van'ı su ve güneş kenti olarak kabuI et- Biz de burada yatırım yapmak istiyoruz" masl içi n çalışmalar yapıyoruz. Kıs

biridir. Sahip olduğu coğrafi konumu itibari mişlerdir. Bu potansiyel imiz şhdirçok ö- şeklinde konuştu RiSEN Firmas ı ile buradaki çalışm,

Bölge yatırım teşvikleri ile Bu açıdan da Van çok önemli bir yatınm Türk-Çin İş Konseyi Başkan Yardımcısı
bitirip, Van'a güzel bir yatırım yapn

ve tindeyiz. Van Ticaretve Sanayi Oda
ile de tüm yatırl mcılar için önemli ayrıcalık- nemli endüstriyel yatırıma dönüştürülebi l ir

lar sunuyor. 6. in Ticaret Sanayi Odası Başkanı Ya- birliği ve desteği için teşekkür eder

de- lumlu ve pozitif yaklaşım yatırım<

iıAo 
^lrlı 

ılıra önemli hir moral kavnağı
yabancı yatırımcılar için en uygun yatırım a-

lınl,rr,ııc:n biri \ıan'dır. Avrıca Kalkınrna A-
merkezi olabilir" ifadesini kullandı Türk - Ç

Van'ın potansiyellerinin
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AnkaraErcişlrr"rrİİllr{raf, :ffi H:ierneğiBaşkanı
Sizi lanıyabilir miyiz?
'l973 yılında Van'ın trciş ilçesinde dün-
yaya geldim. Fanaıik bir Van'lı olduğu-
mu söyleyebilirim. 1996 yılından beri
Ankara'da ikamet elmekteyim. Van'a o-
lan sevdam'dan dolayı her yıl onlarca
kez Van'a gidiycırum. 2009 yılından beri
Ankara Erciş|iler Birlik ve Dayanışma
Derneğinin Başkanlığını yürütmekteyim.

Derneğinizin amacı ve faaliyetleri hak-
kında bilgiler verebilir misiniz?
Derneğimiz 1999 yılında Van Erciş seıv-
dalısı olan Sayıştay Uyesi kıymetli hem-
şerimiz sayın Caviı FRDOĞAN başkan-
lığında kuruldu. 2009 yılına kadar der-
neğimiz maddi imkansızlıklardan dolayı
çrık etkin değildi, ancak 20()9 yılında ye-
ni hedeflerle sadece kağıt üzerinde der-
nek olarak görünen derneğimizi hemşe-
rİlerimizin de desteğini alarak canlandır-
mak amacıyla büyük fedakarlıklar göste-
rerek Van'lılara yakışır bir yerde dernek
binası kiraladık. Derneğimiz 6 yıldır An-
kara'nın en işlek caddelerinden olan Kı-
zılay'da GMK bulvarı no: 18 de hemşeri-
lerimizi ağırlamaktadır. Derneğimizin
kuruluş amacı Ankara'da bulunan hem-
şerilerimizi bir araya getirmek, kültürü-
muzü gelenek ve göreneklerimizi yaşat-
mak Ankara'da doğup büyüyen gençleri-
mize kültürümüzü tanıtmak , van'dan
gelen hemşerilerimize yardımcı olmak,
yol g,östermek, hastası olanlara yardınıcı
olmak, kan ihtiyacı olanların ihtiyaçları-
nı karşılamak, kamu kurum ve kuruluşla-
rında işi olanlara yol göstermek, ihtiyaç
sahiplerine yardım etmek, bunları kendi

imkanlarımız doğrultusunda karşılıyo-
ruz. Asıl önem verdiğimiz, ancak imkan-
sızlıklardan dolayı hayata geçiremediği-
nıiz ihtiyaç sahibi <lğrencilerimiztı burs
imkanı sağlamakttr/ ama derneğimizin
gclirı olmadığı için üç beş öğrencimize
zaman zaman harçlık niteliğinde yar
dımdan öteye gidemedik. Bu röportaj-
dan sonra inşallah duyarlı iş adamı henı-
şerilerimiz burs konusunda bizlerc des-
tek olurlar. Derneğimiz sosyal etkinlikler
kıınusunda soıı derece aklif krınumdarlır.
Geleneksel hale getirdiğimiz her yıl dü-
zenli olarak hemşeri geceleri düzenlc-
meküeyiz. Her yıl Ranıazan Ayında hem-
şerilerimize iftar yemeği ve Van kahvaltı-
sı düzenliyoruz. Her yıl Van'ın tanıtımı-
na katkı sağlamak için en az iki dergi ya-
yınlıyarak Türkiye genelinde 5.000 adet
dağıtıyoruz. Derneğimizde her hafta Cu-
ma akşamları yöresel yemekler ikram e-
diyoruz.

Ankara'da ya3yan Vanhların derneğini-
ze ve faaliyetlerinize katkısı nasıl?
Devlet istatistik kurumunun verileriııe
göre 180.000 Van'lı Ankara'da ikamet
etmektedir. Ankara'da faal olarak Van'ı
temsil eden tek dernek olmamıza rağ-
n]en ulaşabileceğimiz Van'lı sayıs|
2000'i geçmez. Biz dernek olarak şimdi-
ye kadar hiçbir hemşerimizden aidat ba-

ğış talebinde bulunrnadık bulunnıuyoruz
da loplını j veya 5 gönüllü henışerinıiz
kendi isleğiyle aidat ödüyor. Derneğimiz
her gün açık. Eksik olmasınlar 40,.50 ci-
varında emekli hemşerimiz her gün dcr-
neğimize gclmektedir|er gönü| istiyor ki

tüm hemşcrilerimiz ıyda 1

de olsa derneğimizi ziyaret
ederek hemşerilerinıizle has-
ret gidermesidir. Her Cuma
akşamı yöresel yemekler ya-
pıyoruz. Yöresel yemekleri-
mizi özleyen lıemşerilerinıiz
her Cuma akşanıı derneğimi-
ze davetlidir.

Van'a ait dernekleri diğer
şehirlerle kıyasladığınızda
yeterli buluyor musunuz?
Maalesef lıiz vanlılar ı:ılarak
dernekçiliği tam .ınlamıyla
beceremiyoruz. Dernekler
bağışlarla ve aidatlarla ayakta durur. Şu-
an Türkiye g,eııelinde en faal olan dernek
bizim derneğimizdir. Bunun sebelıi ken-
di maddi imkanlarımı kullanmanıdır.
t]üzenli bir aidat ve bağış g,etirimiz yok.
Şimdiye kadar olnıadığı için artık kimse-
den de talc,p ctmiyoruz.

Derneğinizin 201 5 yı|ı faaliyet ve hedef-
leri nelcr olacaktır?
[,ier vıl yapıığ|nlız gibi 2t]1 5 yılında yine
hem eri gecesi, iftar yemeği, Van kah-
valtı,ı, tanıtını dergısi dernekte yöresel
yemek ikramları gibi {aaliyetlede bulun-
maktayız. Asıl 201 5 lıede{imiz şiırıdiye
kadar hiç yapı|manıış tılan Van'ın ilçesi
büyük|üğündeki illerin bile yaptığı an]a
bizinı yapamadığıınız il tanıtım günleri.
Haya|iıniz Ankır.ı AKM'de 4 g,ün sure-
cek olan Van tanıtım günleri yapmak bu-
nu da Van TSO başkanlığında 20'l5 yı-
lında gerçekltıştirer:eğiz inşallah.

Bizler aracılığıyla vermek istediğiniz bir
mesai var mı?
Derneğe 8itsek acaba bizdeıı aidat talep
ederler mi düşüncesinde olan hemşerile-
rimiz varsa kesinlikle tıöyle düşünnıesin-
lcr. Biz hiçlıir hemşerimizdcn aidat ve
bağış talebinde bulunmuycıruz. Derneği-
mizi g,önül rahatlığıyla ziyaret etsiııler ki
bizde kendilerine çay ve yeııek ikram e-
delim. vanlı olan, keııdinı vanlı hisse-
den hatta Van'da bir bardak su içeni de
biz Vanlı kabul edip derneğimize gelme-
lerini istiyoruz.

Son olarak Van TSO Ekobülten gazetc-
sinde bizlere yer ayırarak sesimizi du-
yurmamıza vesi|e olduğunuz için özel-
likle Türkiye'nin en karizmatik ve çalış-
kan oda başkanı olan Van TSO başkanı-
mız sayın Necdet TAKVA beye başta tıl-
ırıak üzere tünr yiinetinre ve çalışanlara
teşekkür ediy<ırunı...

ı§TANBuI, DuMADA EN FAzLıt
"Dun KA[K,yAPItl[N İrİı,ıcİ şEHİR

aa

istanbul'un çıldlrtan trafiği yine kayıttara
girdi. Son araştırmaya göre 2014 yılında
ıstanbul'da araba kullanan bir sürücü otr
talama 32 bin 520 kez dur-kalk yaptı. Tra-
fiği istanbul'dan kötü olan tek şehir ise En-
donezya'nın başkenti Cakarta.

Clobal DueKalk Endeksi'nin yeni sonuç-
ları açıklandı. Buna göre 20l 3 yılında sü_

rücü başına yıllık 31 bin 200 adetlik
durkalk ortalamasıyla zirvede yer alan İs-

tanbul, 2014 sonuçlarına göre 32bin 52O
adetlik durkalk ortalamasıyla 2. sırada

yer aldı.
Bir önceki yıla göre İstanbul'da sürücüle-
rin yıIda 1.320 kez daha fazla durkalk
yaptığı dikkat çekerken, CastroI Magnatec
DurKalk Endeksinin daha önce 5. sırasın-
da yer aIan Cakarta'nın 33 bin 240 adetlik
ortalama ile zırveye yerleşmesi ayrıca ön
plana çıkıyor.

iş sııri çiı"r DAHA DA BüyüyoR
Castrol'ün araştırmasında üçüncü slrayü
]0 bin 840 adetlik ortalama durkalk sayı-
sıyla Meksiko City, dördüncülüğü 29 bin
880 adetlik dur-kalk ortalamasıyla Sura-

I
baya ve beşinciliği ise 29 bin 40 adet|ik
ortalama ile Saint Petersburg elde etti.
Dünya çapında büyük metropolleri içeren
araştırmanln sonuçlarlna göre tüm dünya-
da özellikle kış mevsimindeki ve yağışlı
zamanlardaki durkalk ortalamasının amı-
ğına dikkat çekilirken, işe gidiş-geliş saat
lerinde ise dur-kalk ortalamasının dünya
genelinde % 49 arttığ| ortaya çıktı.

oRTALAMA rs BiN KEz
Castrol'ün araştırmalartna göre normal bir
sürücünün yılda 1B bin adete kadar
durkalk yapabileceği de belirtiliyor. Araş-
tırmanın yapıldığı 78 şehrin 33'ünün 18
bin adet ortalamasının üzerinde olması
ise ayrıca ön plana çıkan verilerin başında
gel iyor.

RUSYADAN ixi şrHiı ı_isrror
ş€hİ/Üıl€

cakada/Endonezya
ktanbul^ürkiye
Meksiko city/Meksika
sulabaya[ndoneİya
st, Peiersbu[/Rusya

Roma/itaIya
Ban8koly'Tayland
cuadala;alrMeksika

y,lıı otalama
Duİ-(alk say§|

33,24o
32,520
]0,840
29,aao
29,o4o
28,680
28,680
27,48o
24,84o
23,760Buenos Ai€rfuiantin

)BüLTEN VAN TlcARET VE SANAYl oDA5I AYtlK YAYlNl
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FENERBAHçE yÖşrriıııişİ eĞınLIDIK
Fenerbahçe Kulülıü Başkanı Aziz Yıldı_ rını, daha sonra Fenerlıahçc Şulıesi'nin a-
rım, çeşitli açılışlara kirtılnıak vc, ziyaret- çılışına k.ılılm.ık üzere [ıuradan ayrıldı.
lerde bulunmak üzere Van'a gelcli. Van
Ticaret Ve Sanayi odası'nı zayaret eden FENERBAHÇE vAN ŞUBEsi HiZMETE
Fenerbahçe Spor Kulülıü Başkaııı Aziz AÇ|LDl
Yı|dırım, Van'a yapılacak tesisler i|e ilgili Fenerbahçe Kulübü'nün başlattığı 'Hedef
açıklamalaryaptı. l Milyon Üye' projesi çerçevesinde Fe-

nerhahçe Van §ubesi, Fenerbahçe Kulü_
bü Başkanı Aziz Yıldırım ve yöncticileri-

Fenerbahçe Kulıibü Başkanı Aziz Yıl<lı- nin katıldığı bir törenle hizmete açıldı.
rım, Fenerbahçe Aslıaşkanı Erhan Tiirkoğ- Kazım Karabekir Mahallesi Ezar Plaza Kat
lu, Yönetim Kurulu Üye|eri Yalçın Haker, 2 No:47 adresinde hizmet vermeye baş-
Selim Sapan ve Mustaf.] Serdar Erkan sa- layan Fenerbahçe Van Şubesinin açılışı_
bah.saaülerinde özel uçakl.ı Van'a geldi- na, Başkan Yıldırım'ın yanı sıra, Fener-
ler. llk olanık kahvaItı yapmıl üzere Bıık bahçe Asbaşkanı Erhan Türkoğlu, Yöne-
Hele Bak Yusuf Kcın.ık Van Kahvaltı Salo- tinı Kurulu Üyeleri Yalçın Haker, Selim
nu'ııa geçen Başkaıı Aziz Yıldırını ve [ıe- Sapan ve Mustafa Serdar Erkan, Şube Baş-
raberindekiler, burada Van Ticarct ve 5a- kanı Müjdat Çelik, Van Yüzüncü Yıl Üni-
nayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Nec- versitesi Rektörü Prof.Dr. Peyanıi Battal,
det Takva ve Van Yüzüncti Yıl Üniversiıe- Fenerbahçe Dernekler Masası Sorumlusu
Si (YYÜ) Rektörü Prof. Dr. Peyami Battal Murat Boyraz ve şube üyeleri katılc|ıtar._
tarafından karşıIandılar. Burarla kahvaItı Yıldırım açılışın .ırdından Fenerbahçe
yapan Yıldırım, clalıa sonra Van Ticaret Van Futboİ Okulu'nu ziyaret etti.
ve Sanayi Odası'na geçti. Başkan Yılclı-
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J VAN TicARET VE sANAYi oDAsl AYLlK YAYlıüı Eııffi
oNtiNE AtışvEnişr rzo ıııiıyen ıinı niı

zARARlankalararası Kart Merkezi (BKM) verileri-
te göre,20'l0 yılında'l2,9 milyar lira olan
nternet aracılığıyla alışverişin hacmi, 20'l 'l

,lında'lB,7 milyar lira, 2O12 yılln,da 25,2

nilyar lira, 2013 yılında 34,6 milyar lira o-
arak gerçekleşti. Geçen yılın Ekim ayı iti-
ıariyle de 34,7 milyar liraya ulaşan inter-

ıetten alışverişin, son 5 yıllık dönemdeki
)plam tutarı ise yaklaşık l26,1 milyar lira
,ldu.

lektronik Ticaret İşletmecileri Derneği (E-
'İD) Başkanı Hakan Orhun, yaptığı açıkla-
nada, geçen yıl sektörün biı önceki yıla gö-

e yüzde 30'a yakın büyüdüğünü ifade ede-

ck, e-ticaıet alanının hala yeni girişim vc
atırımlara aç olduğunu söyledi. Orhun,
ürkiye'de e-ticareti kullananların sayısının
er geçen 8ün arttığını dile getirerek, "Ce-
en sene için koyulan 'l0 milyon müşteri

edefi aşıldı. Bizim için internet bankacılığı
uIlanıcı sayısı önemli bir hedefti. Memnu_
iyetle söyleyebilirim ki artık 12 milyonu

şkın e-ticaret kullanıcımızla bu sayıyı ya-

aladık" diye konuştu.

lTERNETt cİRENLERiN ÜçTE Bİni Atlş_
,tRiş YAP|YoR
ürkiye'yi, e-ticaret konusunda ge|işmiş ü|-

elerle karşılaştıran Orhun, "Türkiye'de on-
ne alışveriş yapanlar, toplam internet kul_

rnlcl saylsİnln üçte birine ulaştı. Gelişmiş
lkelerde olduğu gibi bu oranın çok yakın-
a üçte ikilere çıkacağını tahmin ediyoruz.
ürkiye, ABD e-ticaret pazarını 5-6 yıllık
ir gecikme ile izliyor. Buna karşın büyüme
ızımızın ABD ve Avrupa pazarlarının çok
zerinde olduğu düşünülürse bunun tah_

ıin ettiğimizden de önce gerçekleşmesi

ıümkün. Ayrıca Türkiye e-ticarette bölge
lkeleri arasında öncü ülke ve rol model o-

ıI
I!" ı 11 l

İıııl
ı Iıi.

!

I

larak öne çıkıyor" değerlendirmesinde bu-

lundu. Orhun, Türkiye'de yüzde 2'ler civa-
rında olan e-ticaretin toplam perakendeye

oranının gelişmiş ülkelerdeki gibi yüzde

1 0'lara yaklaşacağlnı düşündüğünü ifade e-

derek, sektöre verilecek her desteğin buyü-

me hızını olumlu etkileyeceğini belifii.

TAKsiT slNlRLAMAS|NlN ETKisiNİ His_

SETTİK Kredi kanıyla alışverişlerde taksit

sayısının sınırlandırılmasının sektöre etkile-
rine ilişkin de görüşlerini paylaşan Orhun,
perakende sektörünün bir kolu olarak dü-
zenlemenin etkilerini ciddi olarak hissettik-

lerini dile getirdi. Orhun, taksitli alışverişin,
Türkiye'nin önemli bir gerçeği olduğuna
işaret ederek, "Bu konuda yapılan radikal

sınırlamalar, ilgili alt kınlımlarda önemli
negatif etkiler yaratabiliyor. Ancak ne o|ur-

sa olsun, e-ticaret her zaman en uygun

kampanya ve fiyatiarın bulunduğu bir sek-

tör" dedi. Sektörün 2015 yılından beklenti_

lerini de anlatan Orhun, Türkıye'nin elica-
ret konusunda bugüne kadar çok önemli
yol katettiğini söyledi. Büyüme hlzl ve müş-

teri sayısının 12 milyonu aşmasının Türki-
ye'de piyasanın daha büyük bir potansiyeli

bulunduğunun göstergesi olduğunu belir-
ten Orhun, e_ticaretin gerçek potansiyeline
ulaşması için yıllık l00 milyon lira ciro ya-

pan firma sayısının hızla artırılması gerekti-

ğini ifade etti.
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YOiEvAş BALININ GELESEGI
iu Anadolu brilgesi tıbbi aromatik
iler ve balı bitkiler içersinde yüksek
yoğunluğu ihtiva etmesiyle birlikte
miz sınırlarındaki Artos Dağı florası
a da zengindir, Son yıllarda yapılan,ıi araştırmalar dahi göstermiştir ki
yada sadece Artos dağında yetişen (

emik) ballı bitki florasına sahip bir
iede yaşlyoruz.

Yaşıyoruz yaşamasına da peki ne kadar
bu zenginliklerden faydalanabiliyoruz,
işte işin o kısmı maalesef meçhul. Yüz-
lerce yıllık ata mirası geleneksel faali-
yetlerimizin dışında çok da bu zengin-
likten doğayı da bozmadan faydalandı-
ğımızı söyleyemiyoruz. Ata mirası dedi-
ğimizde, beslenmemiz ve hayatta kal-
mamız için şart olan tarımsal faaliyetleri
kast ediyorum. Bilindiği gibi bu faaliyet-

lerde özelde hayvancılık ve ilçemiz Ge-
vaş özgülünde ise en başta arıcılık ge|-
mektedir. Peki Cevaş ta arıcılık istenen
durumda mı? Potansiyeline göre üretim
performansı yeterlimidir? Aslında bu so-
rula.r daha da çoğaltılıp derinleştirilebi-
lir. lşin özü şu ki biz toplum olarak hep
soru ve sorun yerine kat ettiğimiz geliş-
meleri yazabilmemiz için artık faaliyet
alanımıza daha fazla profesyonel yak-
laşmamız gerekmektedir.

Kısaca; Cevaş ilçesi olarak mevcut üre-
timimizin katbekat fazlasını taşıma po-
tansiyelimiz var. Üretilen i;rtinlİırimiİ a-
ğırlıklı olarak süzme ve kara kovan pe-
tek bal teşkil etmekte ve üretebileceği-
miz daha birçok arı ürünü ( Propolis,
Polen, Arız Zehiri, Arı Sütü, Arı ekmeği
) bulunmaktadır. Bu arı ürünlerinin her
biri ayrı bir geçim ve sağlık kaynağıdır.

Son yıllarda DAKA ile birlikte yapmış
olduğumuz Organik Arıcılık Demonst-
rasyon Merkezi sayesinde arıcımtzın e-
ğitim açığını ciddi oranda kapattık. Yine
DAKA'nın finansödüğünde Ana Arı De-
monstrasyon Merkezimizi de Cevaş ta
açarak arıcımızın kendi Ana arısını üre-
tebilmesini sağladık. Peki endemik bit-
kiler dünyası olan Artos dağının hakkını
verebildik mi maalesef hav'ır. İlcemizde
ciddi miktarda Ar| Sütü, Pİopolis ve Po-
len üretimi imkanı olmasına rağmen, bu

ürünlerin üretimi için gerekIi teknik bil-
gi birikimi olmasına rağmen bu ürünlerı
insan sağlığının hizmetine sunduk mu
maalesef buna da hayır diyoruz.

Cörüldüğü gibi klasik tabirle bal var po-
len var ama helva yapamıyoruz. Demek
ki yapmak istediklerinizin de bir yol ve
yöntemi var. Bazıları gibi Makyevelist
değiliz, amaca uIaşmanın uğrunda her
yol mubah diyip insanımıza bazıları gi-
bi sahte ballar yedirmiyoruz. Bu ahlak-
dışı yaklaşımı red etmemize karşın ger-
çek arıcının da hak etiği desteği bekle-
nen kurumlardan bu güne kadar olduğu
gibi görmek istediğimiz de söy|emek
zorundayız elbette. Orneğin 201 5 yılı
için Cevaş Bal üreticileri Birliği olarak
kovan sayımızı iki katına çıkarma, üreti-
len organik ballarımızın satış ve pazar-
lama imkAnIarını geliştirme ve ilimiz ile
bölgemize de yeni arı ürünleri üretme
gibi planlamalarımız bulunmaktadır.

Tüm bu yazılanlardan sonra söylenebi-
lecek bir tek şey kalıyor Van'da ki üreti-
ci, tüketici ve ilgili ilgisiz lüm kurumla_
rın sağlıklarına sahip çıkmalarını bekli-
yor bol arılı günler diliyoruz.

"Eğer arılar yeryüzünden kaybolursa
insanın sadece 4 yıl ömrü kalır" Albert
Einstein
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KOMEDYASİKİTAP ÖZETİ: Selamlar ki, şeker dudaklıların vusiatı gibi içendir, el-

bette onadır. Hasretler ki, 5şıkların avazı kadar yanıktır, elbette onadır.
Övgüler ki, ozlem sozlerınce füzün ve arzular ki sevgililerin saçları mi-
sali uzun, ona, hep ona, hep onadır. O ki güldür, o ki sevgilidir, butün
mecburiyetler onadır, Çölde alevlerle küfürler kavururken insanlığı ve
bir gun ortasında kızıl kayalara çarparken vahşetlerin tutuşturduğu dal-
ga dalga nefesler, bir melek adını andı onuıı. Sözcükler henuz yetım,

se\,-galer hançer sokumlarına mahkOmdu. Concalardan kan dam|ıyoı
du gulistanlara ve çırçır bocekleri-nin rüya aralığında cinayetler işleni-
yor; babalar kızlarını toprağa diri diri gömüyordu. Cinnet kararg6hına
dönen yurekIerde hep aynı boşluk vardı ve masum kele-bekIer çarmıha
geriliyordu, yalnızca masum oldukIaı için.., Zaman öyle bir zaman,
mek6n öyle bir mekAndı.. Ebabiller kara yere kararken Ebrehe'nin fil--
lerini, gonca ana rahminde yetim kallverdi. Kdbe'nin duvarını bir kır-
Iangıç kucaklamıştı oysa, çığlık çığlığa... Ardından bir şair kollarını
açıp haykırmışh: "Yaklaşıyor yaklaş-6216 olan|.. Yaklaşıyor yaklaş-

makta olanL. Yaklaşıyor yakIaş..."

Avizeıi cevzd, ışığı dolunay idi gecenin,.. Yaklaşmakta olan, bir gt-iI

olup açtı ve yemınler edildi omrüne. Gül açınca taş!rdı insanlığın se-
vinç ırmaklarını ve dunya ilk kez dünya olduğunu hissetti. Bir bülbül
gulün aşkına yanmış, yanmaktan kana boyannııştı. AnIatıyordu:Zaman
o gül gibi gül görmedi zam6n olalı Cülün güzelliği dillerde d6sit6n olalı
Peygambcr [fendımızin hayal hıkAyesı... tskender Pala'nın guçlü kale-
m ı nden.. .

şüıı$ıüş
$BKşAB$sl

Yazar : Yunus Emıe Gümüş

Yönetmen : Cem Zeynel Kılıç
Yönetmen Yard. : Serkan Yakan, Deniz Keyf

Dekor Tas. : Melih Karakurt

Ko§tüm Tas. : Funda Çebi
lşık Tas. : İlhan Orhan
Besteci : Kemal Günüç

Oyunun Konusu

İyilik ve kottllıık denen kavramlar her insanda

vuku bulan karşıtlıklardır. Bu karşıtlıklar,

oyunumuzdaki karakterlerin bir elbise dolabı
etrafında kendi dolaplarını çevirmelerine yol

açar.
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: 06 Şulrat 20T5

: 2014 - İngiltere, ABD

: Dıaıı . Tarih

: 1 2B Dak,

: Ava Duverıı.ıy

: Dıı,.j ğvelorvo, Tinı Roıh,

Ciovanni Ribisi , earnıen tjogo, Tessa

Senaryo : P.ıul We|ıb

Yapırncı : Br.ıd Pitt , Christian Crılson

Diğer Adı : ()zsiirldk Yiiıiiyiı_.ii

|{tY!L ll]x IUlYlYl ..,",İ

FİLM ÖzETl : 1 965'te Alıbanı.ı eyaletiııiıı solma kentinden eyalot başkentine 8i.İen

s7 km'lik tıir yol v.ırdı. Bu 1,61,1., o cİijııem ABD tarihine geçen tiç protcsto yiirLiyü!ü

gerçekleştirildi, N,lartin L(thef King'in iincülıik cttiği bıı yi]riiytişler, k.:ınıuo_vunu hare,

kete geçirdi ve dönemin ABD B.ışkanı lohnson 01, Hakkı K,ııııınu konı"ıstında kiişel,e

sıkıştı. Nihıyetinde protestolar ctkili oldu ı.,c k.ıııun çıktı.

Değişcn Anıeı,ikı'ııın hikal,csini an!.ıtan filnıin yi)netnıenliğini Arıı DtıVcrnay'ın ü-ılle-

nirkcn iılmin se{]aryo§ıı Paul !\elıb'e ıit. Filn,ıin başrcıliinde D"ıvir{ O1,eloıvo yer alır-

ken Tinı Roth. Tonı Wilkinson, C)pıah \\infı,ev, lla(in Sheen, Carnıcn Ejo-

go, Ctıba Gooding lr. gibi isinıler zcngin oyuncu kadrosunda

kendisine eşlık ediyıır. Bu cpik ve t.ırihi pıpınıın

pıodiktijılağLln0 ise "1] Yıilık Esııct /

1] Yeaıs A Sl.ıvc" filıniniıı
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